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Re videregående skole  
 

 

Skoleår:  23/24     Møtedato: 26.09.23 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Maria Ionescu 

Nestleder (elev)  Heidi Homb 

Andre elevrepresentanter   Sofie Voie Tangen, Emma Sofie Guldbrandsen, 
Nina Zivanic, Thomas Schlytter-Henrichsen, 
Simen Amrud Gudbjørsrud, Andrea Strøm, 
Benedicte Brudvik, Hedda Buom, Birk Solem 
Warhuus, Kasper Green Tymczuk 

Rektor/skolelederrepresentant   Sindre Leuschner Bjerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Marianne Bøhle 

Skoleeierrepresentant   Anita Eikeland Larsen 

Representant skolehelsetjenesten Anette Marie Ustad 

 

Styrende dokument: Rutine for SU-SMU.docx 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

 

 

Til stede: Thomas Schlytter Henrichsen, Emma Sofie Gulbrandsen, Benedicte Brudvik, Anette Ustad, 

Nina Zivanic, Anette Larsen, Sindre Leuschner Bjerkeseth, Marianne Bøhle, Kasper Green Tymczuk 

https://vtfk.sharepoint.com/:w:/r/sites/innsida-varorganisasjon/StyrendeDokumenter/Rutine%20for%20SU-SMU.docx?d=wb5cbb5b499c14bd0830c8a9c8432aafa&csf=1&web=1&e=wWXlV0
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Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging av saker fra 

forrige møte, hvordan er innspillene fra SU-SMU 

fulgt opp?  

Skjermbruk og mobilbruk. Mobilhotell i klasserom. 

Hensikten er å hjelpe elevene til å begrense bruken 

av mobil i timene.  

Innspill fra elevene: Ikke så mange som bruker 

mobilhotell, men mange er mer bevisste på bruken. 

Mange elever lar den ligge i sekken. Noen har 

løsningen at hvis mobilen er synlig, så skal den i 

mobilhotellet. Mobilpauser i timene fungerer bra.  

Viktig å ha fokus på læring.  

Noen utfordringer med Jodel. Ledelsen og lærere 

følger med og følger opp saker der det er elever 

som blir navngitt og andre alvorlige saker. 

01/2023-

2024 

 Informasjon fra skoleeier-representant  Informasjon og opplæring SU-SMU 

Informasjon om opplæring 

SMU er lovpålagt og en del av 

elevdemokratiet. Arbeid med det fysiske og 

det psykososiale miljøet. Gi råd til rektor. Gi 

innspill til planer og ombygging etc. Mulighet 

til å påvirke skolemiljøet positivt, både det 

fysiske og det psykososiale. 

Oppfordring til elevrådsstyret til å diskutere 

“Hva er god samtalekultur?”  

02/2023-

2024 

Informasjon fra Skoleeier-representant  Informasjon om undervisningsopplegg for 

rusforebygging 

Undervisningsopplegg RUS 

Re har vært direkte involvert i prosjektet og 

har hatt med elever i en episode. Flere 

ansatte med i referansegruppe, og Bjørn 

Harald Iversen har laget en podcast knyttet til 

dette.  

Deler av dette kan brukes inn som en del av 

et fag. Kompetansemål fra HMS, så det er 

også veldig aktuelt for alle yrkesfag. Lærerne 

får en egen veiledning. 

https://vtfk-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/marianne_bohle_vtfk_no/EdpFj1wZZdZPrnLBAGk9zEABVAi3cjUOrDFFEJH2hONHxw?e=tJ3fHQ
https://vtfk-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/marianne_bohle_vtfk_no/EWZkHauJ24lCizJEXMIbONsBumZvK71IroesqfLge4N9Gg?e=Vs0d9v
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Anita informerte om undervisningsopplegget 

og innholdet i det. Episode 5 kan gjerne 

brukes tidlig i skoleåret, for å bygge gode 

kulturer.  

Re er i gang med å bruke opplegget, men det 

er ikke satt i system på skolen ennå.  

Spørsmål fra elev om et spill som KORUS har 

laget, som alle skolene skulle få. Skolen 

etterspør dette.  

03/2023-

2024 

Saker fra elevrådet v/Thomas Plenumsmøte 20.september 

- Søppel: Dumt at vi ikke har 

søppelkasser i klasserommene. Har 

med å gjøre at vi er miljøfyrtårn og 

skal sortere. 

- Mobilgarasjer: Noen mente det var 

mye ekkelt i dem og ikke vil legge 

mobilen der. Noen blir stressa av å 

ikke ha mobilen i lomma. Mye 

aktivitet går over på mobilen. 

- Parkering: Elever holder av 

parkeringsplasser, så de som kommer 

og skal parkere får ikke parkert. 

- Noen gutter som vaper på 

jentetoalettet.  

- Ladetårn i kantina er ønsket.  

- Vannautomaten ved U50 er borte. 

Kan den komme tilbake? Flere 

automater lekker.  

- Ønske om flere sykkelstativer ved 

tribunebygg 

- Flere størrelser på tamponger er 

ønsket 

- Ommøblering av kantina - ønske om 

hyppig endring, så ikke mønstre 

setter seg. 

- Ønske om flere bussavganger. Det må 

også være klart om de to siste 

bussene kommer eller ikke. Sindre 

sjekker med VKT og avtaler møte.  
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 04/2023-

2024 

 Verdensdagen for psykisk helse. Melding 

fra Ingrid Wiik Larsen   Hei, torsdag uke 40 skal Re vgs. markere 

Verdensdagen for psykisk helse. Jeg holder 

litt i dette. HO har fagdag og vil ha et 

opplegg. SIV TIPS Vestfold kommer og har 

stand i kantina i midttimen. Har elevrådet 

noen innspill til markering av denne dagen? 

Klistremerker og stressballer som blei delt ut 

og de var veldig populære.  

Det skjer mye på skolen den dagen allerede.  

      

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

      

   

   

   

 


